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 Tijdens de informatieve vergadering hebben 
wij een vraag gesteld mbt het toekennen van 
gelden aan verschillende zaken zoals 
hockeyvelden en middelbare school en niet 
aan de bouw van sociale huurwoningen. Als 
antwoord werd toen gesteld dat de 
verwachting is dat dit met gesloten beurs 
gerealiseerd kan worden.  

Echter, wat is de inschatting aan ambtelijke 
capaciteit die dit gaat kosten? 

Wat betreft de ambtelijke inzet is in de 
Kadernota aangegeven welke inzet nodig 
voor de aangegeven projecten, waarbij 
sommige projecten nog niet verder gaan, dan 
het maken van een keuze. Er kan niet 
specifiek worden aangegeven of de realisatie 
van sociale woningbouw meer ambtelijke 
inzet vraagt bij een project. Er is in ieder 
geval rekening gehouden met ambtelijke 
inzet om invulling te geven aan de motie van 
de raad om aan te geven hoe de ambitie voor 
de bouw van 500 sociale huurwoningen kan 
worden uitgebreid naar 1.000. 

Uitgangspunt is dat de gemeente niet mee 
investeert in de realisatie voor sociale 
woningbouw. In het algemeen geld wel dat 
de grondopbrengst voor sociale woningbouw 
lager is dan bij koop of vrije-sector huur.   

75 en 
76 

Daarnaast staat in de laatste regels van de 
tabellen op blz 75 en 76 beiden eenzelfde 
investering (geluidsscherm Sniep). Klopt het 
dit dit twee keer een investering van bijna 
800 k betreft of is dat een vergissing? 

De geluidschermen in de Sniep langs 
deelgebieden J en M en T zijn een 
totaalinvestering van € 1.594.000 die vanuit 
grondzaken worden geactiveerd over de 
jaren 2018 en 2019. In het MPG 2016 is hier 
melding  van gemaakt. 

 
 


